
                                                                                                                                                                

Z A P I S N I K 

 
sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 06. rujna 2023. godine, u 

prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati.  

Nazočni članovi Vijeća: Dragan Vukmirović, Dmitar Gojko, Mirko Trifunović, Branka Petko,  i 

Neven Karna. 

Opravdano odsutan: Ivan Vidović, Nada Knežević i Dijana Lipovina.   

Ostali nazočni: Pročelnik JUO- a – Goran Matijaš. 

Zapisničar: 

Valerija Vukušić 

(O radu 17. sjednice Općinskog vijeća postoji tonski zapisi.) 

Predsjednik vijeća Dragan Vukmirović otvorio je 17. sjednicu, pozdravio prisutne 

vijećnike i konstatirao da je na sjednici od 8 vijećnika prisutno 5 vijećnika. Napomenuo je da 

postoji kvorum za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i 

prijedlog dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća je konstatirao da je od 5 prisutnih vijećnika, 5 vijećnika glasovalo „ZA“ 

predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća. 

 

Dnevni red 

1.Aktualni sat:  

1. 1.1.Vijećnička pitanja i odgovori; 

2. Usvajanje Zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

3. Prijedlog odluke o sufinanciranju međumjesnog prijevoza za redovite učenike srednjih škola za 

školsku godinu 2023./2024.; 

4. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Biskupija; 

5. Prijedlog odluke o donošenju programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Općine Biskupija; 

6. Prijedlog odluke o usvajanju izvješća  o provedbi Plana upravljanja imovinom u 

vlasništvu Općine Biskupija za 2022. godinu; 
7. Prijedlog odluke o pristupanju općine Biskupija Udruzi Lokalna akcijska grupa „KRKA“ ; 

8. Razno.  

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori; 

Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio prvu točku dnevnog reda te zamolio vijećnike za 

vijećnička pitanja. 

 Vijećnik Dmitar Gojko je postavio pitanje Pročelniku - Goranu Matijaš: 

1. Kad će biti postavljene table za označavanje mjesta na cesti od Šarenih jezera do 

Markovca? 

- Pročelnik je odgovorio da su lani naručene te table a da za ostalo treba provjeriti. 

Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

Predsjednik vijeća dao je na raspravu Zapisnik s 16. sjednice Općinskog vijeća općine Biskupija. 

 Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika 

Općinskog vijeća 5 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  16. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Biskupija. 
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Ad-3. Prijedlog odluke o sufinanciranju međumjesnog prijevoza za redovite učenike srednjih škola za 

školsku godinu 2023./2024.; 

Pročelnik JUO-a je u svom obrazloženju istaknuo da se ovom Odlukom utvrđuje način 

sufinanciranja troškova međumjesnog prijevoza redovitih učenika srednjih škola koji imaju 

prebivalište na području Općine Biskupija, osim za učenike koji pravo na financiranje 

međumjesnog prijevoza ostvaruju po drugoj pravnoj osnovi odnosno preko Centra za socijalnu 

skrb. Visina pomoći za ovu namjenu iznosi 25% mjesečne putne karte, te je kao takvu predložio 

Općinskom vijeću  na usvajanje. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“  te se  

prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za 

redovite učenike srednjih škola za školsku 2023./2024. godinu, a koja  ujedno čini sastavni dio 

ovog Zapisnika. 

 

Ad-4. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Biskupija; 

Pročelnik JUO-a je obrazložio ovu točku dnevnog reda i naveo da se ovom Odlukom 

određuje koeficijent za obračun plaća službenika i namještenika u JUO-u Općine Biskupija 

sukladno klasifikaciji radnih mjesta utvrđenih odredbama Uredbe o klasifikaciji radnih mjesta 

službenika i namještenika u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi.  

Predsjednik vijeća je stavio Prijedlog odluke na glasovanje te je konstatirao da je od 

prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća,5 vijećnika je glasovalo „ZA“ usvajanje Odluke o 

koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Biskupija, koja čini sastavni dio Zapisnika; 

   

Ad-5. Prijedlog odluke o donošenju programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Općine Biskupija; 

Obrazlažući ovu točku dnevnog reda Pročelnik JUO-a  je naveo  da se donosi Program 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Općinu Biskupija 

izrađen od tvrtke P.M.C.  d.o.o. iz Rijeke. 

  Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ usvajanje Odluke 

o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske 

za Općinu Biskupija, koji  čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-6. Prijedlog odluke o usvajanju izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Biskupija za 2022. godinu; 

Pročelnik je naveo da se ovom Odlukom usvaja Izvješće o provedbi Godišnjeg plana 

upravljanja imovinom za 2022. godinu. 

Predsjednik vijeća je stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao da je od prisutnih 5 

vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika  glasovalo  „ZA“,  te  se prihvaća  Prijedlog i usvaja 

Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Biskupija za 2022. godinu, a koja čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-7. Prijedlog odluke o pristupanju općine Biskupija Udruzi Lokalna akcijska grupa „KRKA“ ; 

  Pročelnik je naveo da ovom Odlukom Općina Biskupija pristupa Udruzi Lokalna 

agencijska grupa (LAG) „KRKA“  sa sjedištem u Drnišu. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ te se prihvaća 

Prijedlog i usvaja Odluka o pristupanju općine Biskupija Udruzi Lokalna akcijska grupa „KRKA“, 

koja  čini sastavni dio ovog Zapisnika. 
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Ad-8. Razno.  

 

Predsjednik vijeća je konstatirao da pod novom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 

 Sjednica je završila s radom u 16,33 sati. 

 

 

                 OPĆINSKO VIJEĆE 

  OPĆINE BISKUPIJA 

Zapisničar: 

 

Valerija Vukušić                                        Predsjednik Vijeća:                                                               

                                                    

                                                                                                                    Dragan Vukmirović, v.r.  

KLASA: 024-02/23-01/4 

URBROJ: 2182-17-01-23-02 

U Orliću, 06. rujna 2023. god. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

  

 

 

 


